
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 04/11/2020 

 

Του:  Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 

ΘΕΜΑ: «Λαθραία εισαγωγή κατοικίδιων ζώων (σκύλων και γατών) από Τουρκία 
προς Ελλάδα» 

 

 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Σύμφωνα με καταγγελίες εκπροσώπων Συλλόγων Ζωόφιλων, μας αναδείχθηκε ζήτημα 
παράνομης εισαγωγής από Τουρκία και διακίνησης εντός Ελλάδος κατοικίδιων ζώων 
(σκύλοι, γάτες) και άλλων ζώων συντροφιάς. Μάλιστα, μας τονίστηκε ότι, για την 
λαθραία εισαγωγή των εν λόγω ζώων χρησιμοποιούν οι λαθρέμποροι τα περάσματα 
που χρησιμοποιούν και οι λαθρομετανάστες, όταν εισέρχονται στην Ελλάδα. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Έχουν υποπέσει στην αντίληψή σας κυκλώματα παράνομης εισαγωγής κατοικίδιων 

ζώων (σκύλων και γατών) και ζώων συντροφιάς από Τουρκία; Αν ναι, ποια είναι τα 

σχετικά συμπεράσματα σας, ποια τα σχετικά στοιχεία που διαθέτετε περί του θέματος 

που τίθεται υπόψη σας και σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί για την αποτροπή του; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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